
 

Fråga: Klimatneutral fjärrvärme  

Till Rickard Malmström  

Från Lovisa Johansson  

 

I Miljö- och klimatprogrammet står det under Etappmål 1, Förutsättning för genomförande, sista 

stycket:  

 

“Vattenfall erbjuder sina kunder produkten klimatkompenserad fjärrvärme. Idag utgörs den av värme från 

avfallsförbränning, där plastinnehållet kompenseras genom att Vattenfall ökar inblandningen av 

biobränsle i torvpannan motsvarande kundens andel.  

 

Kommunförvaltningen och kommunens bolag bör överväga avtal om klimatneutral fjärrvärme, analogt 

med el-sidan, för att för egen del bli fossilbränslefri och för att stödja den övergripande målsättningen om 

förnybart och klimatneutralt i samarbete med Vattenfall och andra stora aktörer. När torven har ersatts av 

biobränsle och Vattenfalls produktion därmed i huvudsak är fossilbränslefri, bör kommunen i samarbete 

med Vattenfall hitta ett nytt sätt att kompensera för plastinnehållet och eventuell kvarvarande fossil olja.” 

 

 

Med anledningen av detta frågar jag Rickard Malmström  

- Varför har inte Uppsala kommun skrivit avtal med Vattenfall om klimatneutral fjärrvärme, när 

det är möjligt att göra redan idag?  

 

 

Lovisa Johansson  (F!)  


